
Forslag 
• Det er ikke kommet inn forslag fra medlemmene innen fristens utløp. 

 

• Styret viser til Valgkomiteens innstilling hvor de ikke har funnet noen som vil påta seg vervet 
som ny leder. Styret har heller ikke funnet noen som vil påta seg dette vervet. 
I denne situasjonen foreslår Styret at Årsmøtet godkjenner at antall styremedlemmer for 
2025 økes fra 1 til 2 og at et samlet styre fungerer som et kollektivt arbeidsutvalg og at 
nestleder leder Styrets møter. 

 


